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امام جمعه تبریز:

رژیم صهیونسیتی اگر یک درصد احتمال پیروزی داشت اعلام آتش بس نمیکرد

امام جمعه تبریز گفت: ما شاهد آتش بس از طرف صهیونیستها هستیم و قطعاً این امر پیروزی برای لبنانیها است

چرا که این رژیم حتی اگر یک درصد احتمال پیروزی داشت هیچ وقت اعلام آتش بس نمیکرد و در واقع از پیروزی

ناامید هستند.

ایسنا/آذربایجان شرقی امام جمعه تبریز گفت: ما شاهد آتش بس از طرف صهیونیست ها هستیم و قطعاً این امر پیروزی برای
لبنانی ها است چرا که این رژیم حتی اگر یک درصد احتمال پیروزی داشت هیچ وقت اعلام آتش بس نمی کرد و در واقع از پیروزی

ناامید هستند.
حجت الاسلام والمسلمین احمد مطهری اصل، در خطبه های نماز جمعه این هفته تبریز اظهار کرد: اگر امتی استقامت کند قطعا
پیروز خواهد شد. بعد از آتش بس بلافاصله عده ای از عوامل آنها وارد شهرها و روستاهای سوریه شده و آنجا را تصرف کردند،
حداقل این موضوع می تواند بعضی از افراد که می گویند اگر ما کاری با آنها نداشته باشیم آنها نیز با ما مشکل ندارند را قانع کند.

وی با بیان اینکه در منطقه، محور شرارت رژیم صهیونسیتی و آمریکا است، ادامه داد: آنها هنوز کاری را تمام نکرده مشغول کار
دیگر می شوند، این رژیم هیچ وقت راضی به صلح دائمی نیست.

وی افزود: آنها خیال می کنند با این آتش بس و اوضاع ناآرام در سوریه می توانند ایران را وادار به عقب نشینی کنند.
حجت الاسلام والمسلمین مطهری اصل به دومین فاطمیه که روز پنجشنبه است اشاره کرد و افزود: جا دارد مومنین و مومنات

مجالس خوب و شایسته ای برای این بانو برگزار کنند.
خطیب نماز جمعه تبریز اظهار کرد: در انرژی باید صرفه جویی کنیم کاری نداریم که چه اتفاقی افتاده و اکنون دچار کمبود شده ایم،
ادارات، دانشگاه ها، حوزه ها و دیگر مکان های دولتی باید مواظب این نعمت های الهی باشند و در آن صرفه جویی کنند چراکه به

نظر می رسد اصراف در این مکان ها بیشتر از قسمت های دیگر است.
حجت الاسلام والمسلمین مطهری اصل گفت: آتش بس اعلام شده اما مردم لبنان، غزه و فلسطین خانه و کاشانه ندارند و آواره
هستند اکنون باید بیشتر به این سمت حرکت کنیم و سرپناهی موقت برای آنها احداث کنیم استان ما هم در این کار خیر بخشی

از اقدامات را انجام خواهد داد.
وی خاطرنشان کرد: وقتی کسی از دنیا می رود تمام هم و غم ما این است که فرد از دنیا رفته بخشیده شود، از خانواده های
معزا خواهش می کنم که به دلیل ترافیک مراسم ترحیم و شام غریبان را یکی کنند. گل هایی که آورده می شود به کارهای خیر

تبدیل شود، مجلس ترحیم جای خودی نشان دادن نیست، این امورات باید در مجالس ترحیم رعایت شود.
وی افزود: مجالس ترحیم باید در مسجد باشد نه در تالار و مزار، جمعیتی که به مسجد پا می گذارند با هر فاتحه و صلوات
خودشان برای فرد از دنیا رفته ثواب فراوانی نوشته خواهد شد.هئیت امنای مساجد حق و حساب خود را تمام و کمال بگیرند اما

یک نفر که مایل است شخص خاصی را برای مداحی و خطابه بیاورد او را مختار بگذارند.
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